
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. juli 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 976

Vil ministeren oplyse, i hvilket omfang og antal der er indgået indrapporterin-

ger til Rigspolitiet i perioden fra 2015-2018 om målinger, der viste hastigheds-

overtrædelser, som efterfølgende er blevet kasseret, henlagt eller påtaleopgi-

vet, og såfremt der foreligger sådanne konkrete indrapporteringer, bedes dis-

se oplyst, samt hvilke undersøgelser og tiltag Rigspolitiet konkret har iværksat

på baggrund af indberetningerne, jf. svar på REU alm. del – spørgsmål 608?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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